
 

 
 
 

Eerst enkele Br inkie nieuwtjes 
Koe Anje gaat eind augustus voor de 4e keer kalveren 
na eerdere twee jongetjes /stiertjes en het nog steeds 

gaat worden. Op 15 augustus zijn er op de 
kinderboerderij al 16 duizend bezoekers in 2007 
geteld! We hebben bijna 1100 (!) betalende leden. Er 
kunnen nog steeds allerlei spulletjes worden 
ingeleverd, zoals goede kleding, boeken en allerlei 
andere spullen, altijd tussen 8.00 en 17.00 uur 
(behalve op dinsdag).  
 
Op zondag 30 september tussen 12.00 en 15.00 uur is 
er weer onze grote najaarsmarkt ! Er worden ook 
door de weeks (behalve op dinsdag) altijd spullen 
verkocht tussen 13.30 en 16.00 uur. Op woensdag-
middag tussen 14.00 en 16.00 is er nog steeds een 
kreativiteitsatelier, waarin kinderen dieren kunnen 
kleien of schilderen. En denk er ook aan: OUD 
PAPIER IN DE PAPIERCONTAINER IN UW HOF 

ook een mini oud ijzerbak; mocht u dus klein spul 
hebben dat in die bak kan, dan brengt dat ook weer 13 
eurocent op. En dit alles tot plezier van kind en dier. 

 

CENTRAAL PARK  
 

BRINKIE weg? 
Dat was even schrikken, dinsdagavond 31 juli om 

was er een klant die vertelde dat Brinkie weg moet, 
omdat het Stadsdeel daar honderden woningen wil 

kleurkopieën kwam maken en het ons liet zien: 
Bijlagen bij een vergadering die het Stadsdeel 
Zuidoost op 27 juni heeft georganiseerd over 
mogelijke woningbouwlocaties. 

woningbouwlocatie? Wie vertelde dat ook al weer 

houden hoor, dat Stadsdeel. Er circuleren tekeningen 
waarbij de kinderboerderij is weggetekend voor 

 Ik vroeg het een paar minuten later, toen 
ik werd voorgesteld aan een van de nieuwe raadsleden 

nog ga meemaken dat deze ontzettend belangrijke 
voorziening in Gaasperdam, door mijzelf in het 
Lenteweekend van maart 1984 begonnen, moet gaan 
verdwijnen? En dat na alles wat ik heb meegemaakt 
en wat ik vanaf 1974 in de Bijlmer mee heb mogen 
opbouwen (flats/Ganzenhoef)? Ik trof het, want dit 
voor mij nog geheel onbekende raadslid stelde mij 

ik als antwoord. Er werd verwezen naar de 
Structuurvisie van het Stadsdeel 2020 - aangenomen 
in 2005 - waarin als mogelijk te ontwikkelen 
woningbouwlocaties op blz. 54 wordt gesproken over 
de oostzone, de locatie waar ooit de Gooiseweg 
gepland was. Er werd verwezen naar het nog recent 
vastgestelde bestemmingsplan Gaasperdam dd. 27 
juni 2006, waarin de vier terreinen in het 
zuidwestelij ke gedeelte als kinderboerderij bestemd 
waren. Geen zorgen voor morgen dus, zo klonk het, 
want het betreffende raadslid bleek ook nog 
woordvoerder te zijn voor deze onderwerpen. 

nkie. We 
hielden ons in dit eerste half jaar bezig met het reilen 

Jaarverslag 2006. Met de nieuwe begroting 2008. Met 
de Jaarvergadering in april. Voor het eerst met een 
accountantsonderzoek. En met de verdere inzameling 
van allerlei soorten munten, u allen wel bekend. En op 

e verjaardag, met 
een geweldige opkomst (bijna vierhonderd bezoekers) 
bij de voorbereiding van de Optocht, bij de Optocht 
zelf (wat hebben we allemaal genoten) en daarna bij 
het optreden van Paulo & Mayka met Circus Zarazane 
(zie foto reportage in de educatieve ruimte)  

 
Natuurlijk hadden we de uitnodiging gezien voor een 
Bewonersbijeenkomst over woningbouwlocaties in 
Gaasperdam, maar deze zouden (conform de 
Structuurvisie) immers gaan om de Gaasperdammer-
weg(zone), Zuidzijde Gaasperpark, OOSTzone 
Centraal Park en de Randzone AMC. Geen directe 
aanleiding om 

die vakantietijd is achteraf wellicht de reden, dat je 
dan niemand anders treft die wel naar die bewoners-
bijeenkomst is geweest. Pas vijf weken later kwam de 
aap uit de mouw. Toen bleken die tekeningen geen 

 



 

foto:  

, maar serieuze uitwerkingen van 
voornemens om hier honderden woningen te gaan 
bouwen. Tekeningen die op dezelfde datum 27 juni 
gepresenteerd werden als waarop in 2006 het 
bestemmingsplan Gaasperdam (inclusief locatie 
kinderboerderij) definitief door de Stadsdeelraad werd 
vastgesteld ?!?! 
 
Op die ochtend na Riko heb ik 
bewandeld en het Stadsdeel gebeld. Via de woord-
voerder van de afdeling Bouw en Woning Toezicht 
kreeg ik te horen dat de projectleider op vakantie was 
en op 13 augustus terug zou zijn, dat ik dan maar 
moest terugbel

STOND erop dat ik binnen een uur antwoord zou 
hebben op mijn vraag of wat ik gehoord had serieus 
was of niet. Na een half uur werd ik teruggebeld. Niet 
door betreffende 
bode van BWT die namens hem mij gerust stelde. 

duurde het voordat we via-via in het bezit kwamen 
van de voorstellen voor de woningbouw-locaties, 
waaronder die van het Centraal Park. Maar: niet alleen 
in de OOSTzone (zoals in de structuurvisie 2020 
gemeld), maar OOK in de zuidwest kant waar de 
kinderboerder ij  ligt. En niet alleen op een 
GEDEELTE van de kinderboerder ij , zoals was 
gezegd, maar op ALLE terreinen van de kinder-
boerder ij . En met allerlei mogelijke varianten: 
variant 1: Het verbindingspark, en twee varianten 2: 
het eilandenpark (zie pagina 4). Als een bom sloeg het 
in, niet alleen bij mijzelf maar ook bij alle andere 
betrokkenen, mede-bestuursleden, Koen  mijn 
Brinkiemaatje vanaf de eerste dag  de vaste 
medewerksters, vrijwilligers, bezoekers. Er is een hele 
Holdendrechter mee te vullen.  
 

HELEMAAL WEGGETEKEND, van het landschap 
verdwenen, niet met woorden te bevatten. Iets wat 
door tientallen Gaasperdammers in hun vrije tijd is 
opgebouwd, dat na meer dan 20 jaar is geworden tot 
wat het is: educatie, recreatie, ontmoetingsplek van 
kind en dier, van kinderen onderling, van Gaasper-
dammers onderling, van jong en oud, van mensen uit 

belangrijke plek in de buurt in een wijk van 35 
duizend inwoners, in een Stadsdeel die burger-
participatie HOOG in het vaandel heeft staan (en gooi 
er nog maar heel veel meer ideologieën tegen aan die 
wij al jarenlang WAAR maken), dat wordt zonder 
vooroverleg van de kaart geveegd. In het verslag van 

voor de diverse functies zoals de schoolwerktuinen, 
kinderboerderij en volkstuinen onderzoek moeten 

worden gedaan naar een alternatieve locatie . Alsof 
 ik 

woonde toen zelf in Mijehof  niet gezocht heeft naar 
mogelijke locaties. Het alternatief dat toen wel 
degelijk bestond was  bekend voor insiders !  de 
plek waar nu Parkhof staat. De keuze viel toen op dit 
gedeelte van het Centraal Park, omdat dit........ Precies 
ja. Omdat dit gelegen is in het middelpunt van 
Gaasperdam. Temidden van de buurten Holendrecht, 
Reigersbos, Gein en Nellestein. Het enige alternatief 
dat binnenkort vrij komt is, als alle andere plekken al 
vol gebouwd zijn, is aan de Noord of Zuidkant van de 
Gaasperdammerweg. Dan wordt ervan uitgegaan dat  
deze verbreed en verdiept wordt aangelegd en op 
sommige plekken (waar de woningen aan weerskanten 
in de Bijlmer en Gaasperdam staan) overkapt. Dan 
kunnen de schooltuinen, de volkstuinen, en de 
dierenweiden op deze overkapte Gaasperdammerweg 
komen en een mooi groot Natuur Educatief Centrum 

Brinkie behouden. Als middelpunt van beide wijken, 
als middelpunt van een stadsdeel van Zuidoost, voor 
een bevolking van 100.000 inwoners! Maar om dat 
nou een wijkvoorziening te noemen met de 
buurtfuncties die het nu heeft ? 

 
The day after werd een off day. En op 
die erg warme zondag 5 augustus werd 
het ge  bij mij thuis 
onder een treurwilg. Met uitzicht op de groene weiden 
met koeien en schapen voor de deur, met zicht op de 
molens langs het Gein, de torens van Abcoude. Ik 
vond er rust, de rust van de schoonheid van dit 
landschap in dit uitverkoren land. Dat we OOK 
jarenlang hebben moeten bevechten om die A6-A9 
tegen te houden. En net als in het jaar 2000 viel het 
kwartje. Ook toen kwamen de eerste tekeningen van 
de Gemeente Amsterdam naar buiten en heette het 

. Maar wij (Klaas Rump en anderen 
bedankt!) werden actief en haalden meer dan duizend 



 

Toon Borst 

Slimkids 

Bron: internet 

handtekeningen op, terwijl Weesp, Abcoude en noem 
maar op, pas jaren erna wakker werden. Nu ik dit 
schrijf zijn we precies tien dagen later. Hebben we op 
15 augustus al 1200 handtekeningen. Heeft 
Wethouder Verdonk inmiddels toegegeven dat het 
me zijn. Maar ook dat 
de politiek zal luisteren naar de bewoners. Het is nog 
5 voor 12. 
 
Op 12 september is er een voorlichtingsavond op het 
Stadsdeelkantoor over het Groen in Gaasperdam, daar 
zullen we te horen en te zien krijgen wat er nog van 
dit groen is overgebleven, niet alleen in het Centraal 
Park, maar ook in de rest van Gaasperdam. Daarna 
volgt de inspraak op basis van door het Dagelijks 
Bestuur ingenomen standpunten. En vervolgens komt 
de door ons allen gekozen Stadsdeelraad als laatste 
nog aan bod. Zij hebben het allerlaatste woord. Zij 
zullen alle belangen tegen elkaar moeten afwegen, 
waarbij ik er zelf nog steeds van uit ga dat het meest 
doorslaggevende zal zijn: datgene wat 
Gaasperdammers precies volgens de door haar 
aangehangen ideologie van bewonersparticipatie en 

werd voor Gaasperdam ONS Brinkie. Een plek om je 
vingers van af te likken. Om als samenleving jaloers 
op te zijn. Je reinste vorm van SAMEN-LEVINGS-
OPBOUW. Gaasperdam: proficiat! Nu 
Zuidoost nog! 

 
Ter  illustratie van de betekenis van het park voor  
heel Gaasperdam hier  wat informatie over:  
 
De Riethoek. 

 
Natuurterrein De Riethoek is een spannend gebied 
met hoge en droge delen, waar je zelfs duinplanten 
kunt tegenkomen, lage, natte stukken met 
moerasplanten; zonnige hooilanden met prachtige 

wilde bloemen, en ook dicht struikgewas waar onder 
andere veel zangvogels zich verstoppen. Een deel van 
het terrein is gelegen op een oude puinstortplaats. 
Hierop zijn bomen spontaan gaan groeien, hebben 
mossen en korstmossen hun plekje gevonden, 
konijnen en zelfs hagedissen hun woningen gemaakt.  
 
In het voorjaar wemelt het in de poeltjes en sloten van 
de bruine en groene kikkers en watersalamanders. Op 
het 'natte hooilandje' voelen beschermde planten als 
rietorchis en moeraswespenorchis zich thuis, evenals 
de grote boterbloem. Hoewel het terrein omgeven is 
door woonwijken en een snelweg, flitst de ijsvogel 
regelmatig als een blauwe schicht over het water. En 
in de herfst kunt u genieten van de grote hoeveelheden 
paddestoelen, die bezit hebben genomen van de 
houtwallen. De Riethoek ligt in Gaasperdam, tussen 
de Schoolwerktuinen en kinderboerderij 't Brinkie in. 
Bewegwijzering vanaf de metrostations Holendrecht 
en Reigersbos. 
 

 
 

Cursus voor  
kinderen met 
overgewicht 
 
De laatste tijd wordt er veel aandacht besteed aan 
kinderen die te zwaar zijn, u leest erover in de krant 
en ziet het op televisie. Er is een groep kinderen die te 
zwaar is omdat ze niet gezond eten en te weinig 
bewegen. De kinderen kunnen er last van hebben: nu 
en later. Sommigen worden geplaagd, anderen kunnen 
niet goed meedoen aan de gym. 

 
De gehele cursus duurt 6 weken voor de 
ouders en 10 weken voor de kinderen en kost 

--. U overlegt eerst met de huisarts en 
vraagt een verwijsbrief naar de fysiotherapie 

aan. De cursus Slimkids start weer eind september en 
is bedoeld voor kinderen van 4 t/m 8 en 8 t/m 12 jaar 
met hun ouders/verzorgers. Samen gaan 
zij leren over de manier waarop het  
eet-, opvoedings- en beweegpatroon 
veranderd kan worden. Zijn u en uw 
zoon of dochter gemotiveerd en wilt u 
hieraan deelnemen? Voor informatie en 
aanmelden neemt u contact op met: Nel Asman in 
Gezondheidscentrum Holendrecht tel. 020-6966969 of 
Cursusbureau van Amsterdam Thuiszorg tel. 020-
8868600. U wordt dan uitgenodigd voor een 
intakegesprek. 


